
Algemene vragen over tramremise: Groen Links Marieke Alberts

Algemeen:
In mei van afgelopen jaar heeft de raad unaniem ingestemd met de strategie voor 
stallingslocaties trams. Recent is bekend geworden dat de tramremise op de GAVI-locatie in 
Ypenburg (Den Haag) zal gaan komen. Welke effecten heeft dit op de gemeente Rijswijk? En 
wat betekent dit voor de strategische doelen die werden nagestreefd? 
De geheimhouding op de bijlage ‘bestuurlijke strategie tramremise’ loopt t/m 31 december 
van dit jaar. Aangezien de tramremise niet in Rijswijk komt, lijkt er geen reden meer te zijn 
om de geheimhouding nog bijna een jaar aan te houden. Kunnen we dit stuk nu openbaar 
maken?


